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Bilde: Utsikt fra Nordlysobservatoriet på Haldde, Kåfjord, Alta.    

 
Årsmelding for 2016 
 
I 2016 har antall medlemmer i NLA Finnmark ligget stabilt på 1 medlem, men det arbeides fortsatt  med å få flere av de 
unge til å melde seg inn. Anita Veiseth har vært kontaktperson for avdelingen. Anita deltok på konferanse og årsmøtet 2016 
i Oslo, samt kontaktutvalgsmøtet høsten 2016.  
 
Det er ikke avholdt regulære medlemsmøte, av naturlige årsaker.  
 
Hovedengasjementet i 2016 har vært å etablere et Byplanforum i Alta; et tverrfaglig forum for å skape engasjement, øke 
kunnskapen og belyse og påvirke samfunnsutviklingen. NLA Finnmark vil gå inn som støttemedlem, sammen med andre 
offentlige og private aktører. Det er avholdt tre (3) planleggingsmøter, samt arrangert et kurs i «Bærekraftige 
byggeprosesser» i november 2016.   
 
Det var lenge vært planlagt et kurs i trepleie i samarbeid med Alta kommune. Kurset er nå ferdig planlagt, og vil 
gjennomføres i mai 2017.  
 
 
Anita Veiseth vil fortsette som kontaktperson i 2016. Lokalavdelingen har en egen postgirokonto hvor kasserer Anita 
Veiseth har fullmakt.  

 
Alta 5. mars 2017  
 

 
Anita Veiseth 


